

This Bureau is co-operating in the preservation of paper en account of the present cause de la disette actuelle de ce produit. critical shortage thereof. If this bulletin is not needed by you, please notify the Dominion Statistician and your name will be removed from our mailing list.

Le Bureau pratique l'économie du papier à la disposition de la disette actuelle de ce produit. Si ce bulletin ne vous est pas utile, veuillez en aviser le Statisticien du Dominion et votre nom sera rayé de notre liste de distribution.

Published by the Authority of
The HON. JAMES A. MacKINNON, M.P.,
Minister of Trade and Commerce

Publié par ordre de
L'honorable JAMES A. MacKINNON, M.P.,
Ministre du Commerce

DOMINION BUREAU OF STATISTICS
CENSUS OF INDUSTRY
FORESTRY BRANCH
OTTAWA - CANADA

MAR 1 1945
PROPERTY OF THE
DOMINION BUREAU OF STATISTICS

BUREAU FEDERAL DE LA STATISTIQUE
RECENSEMENT INDUSTRIEL
BRANCHE FORESTIERE
OTTAWA - CANADA

Dominion Statistician: S.A. Cudmore, M.A. (Oxon.), F.S.S., F.R.S.C., Statisticien du Dominion
Chief, Forestry Branch: L.J. Pouliot, B.A., Chef, Branche Forestière.

THE BOX, BASKET AND CRATE INDUSTRY
IN CANADA, 1943.

Ottawa, February, 1945. — The Box, Basket and Crate Industry includes establishments engaged wholly or chiefly in the manufacture of boxes, baskets and similar containers.

There were 164 establishments in this group in 1943, distributed as follows: Ontario, 73, Quebec 34, British Columbia 16, New Brunswick 12, Manitoba 11, Nova Scotia 10, Alberta 6, and Saskatchewan 2.

The table below gives the principal statistics of the industry for 1942 and 1943. Increases are noted for all items except quantity and cost of electricity purchased.

There are a number of other establishments classed in other industrial groups that make small quantities of boxes and baskets as a side line. Complete figures on the production of boxes and baskets by all industrial groups and further details concerning this group will be given in a later report on the wood-using industries as a whole.

L'INDUSTRIE DES BOITES, CAISSES ET PANIERS
AU CANADA, 1943.

Ottawa, février 1945. — L'industrie des boîtes, caisses et paniers comprend les établissements fabriquant exclusivement ou principalement des boîtes, paniers et autres récipients du genre.

Il y avait 164 établissements dans ce groupe en 1943, distribués comme suit: Ontario 73, Québec 34, Colombie Britannique 16, Nouveau-Brunswick 12, Manitoba 11, Nouvelle-Ecosse 10, Alberta 6 et Saskatchewan 2.

Le tableau ci-dessous donne les principales statistiques de l'industrie pour 1942 et 1943. L'on constate des augmentations pour tous les item sauf la quantité et le coût de l'électricité achetée.

Il y a un certain nombre d'établissements, classés dans d'autres groupes industriels, qui fabriquent de petites quantités de boîtes et paniers en à côté. Les chiffres de la production totale de tous les groupes et des détails additionnels touchant cette industrie seront donnés dans un rapport suivant sur toutes les industries utilisant le bois.

Principal Statistics

Principales Statistiques

Items	Unit	1942	1943	Unité	Item
Establishments	No.	164	164	nomb.	Etablissements.
Capital invested	\$	10,824,207	12,604,919	\$	Capitaux engagés.
Employees on salaries .	No.	518	598	nomb.	Employées à salaire.
Salaries paid	\$	980,313	1,134,210	\$	Salaires payés.
Employees on wages	No.	5,241	5,603	nomb.	Employés à gages.
Wages paid	\$	5,200,221	6,110,841	\$	Gages payés.
Fuel used	\$	119,465	170,835	\$	Combustible.
Electricity purchased ,	Kwh	11,684,611	11,053,438	kWh	Électricité achetée.
Electricity purchased .	\$	177,784	172,325	\$	Électricité achetée.
Cost of materials	\$	10,618,870	12,376,958	\$	Coût des matières premières.
Value of products	\$	20,973,226	23,542,800	\$	Valeur de la production.

Price 10 cents.

Prix, 10 cents.

STATISTICS CANADA LIBRARY
BIBLIOTHÈQUE STATISTIQUE CANADA



1010760921

1010760921